
Fra: Ronny Skaar (Ronny.Skaar@hfk.no)
Sendt: 28.04.2015 13:10:36
Til: Kristine Langøy
Kopi: 

Emne: VS: SV: Spørsmål om styrevedtak (opprinnelig til Ronny Skaar)
Vedlegg: REFERAT FRÅ STYREMØTE 17-mars2015.docx;Tilsetjing Skrivekunstakademiet.docx

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Ronny Skaar
Sendt: 28. april 2015 13:08
Til: PostTKV
Emne: VS: SV: Spørsmål om styrevedtak (opprinnelig til Ronny Skaar)

Til journal.

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Tone Stedal Haugland
Sendt: 21. april 2015 10:35
Til: Ronny Skaar
Emne: VS: SV: Spørsmål om styrevedtak (opprinnelig til Ronny Skaar)

-----Opprinnelig melding-----
Fra: rolf@skrivekunst.no [mailto:rolf@skrivekunst.no]
Sendt: 16. april 2015 10:10
Til: Tone Stedal Haugland
Emne: Re: SV: Spørsmål om styrevedtak (opprinnelig til Ronny Skaar)

Her er dokumentene til behandling i representantskapet; saksfremstilling og referat fra styremøtet (sak 12/15).

Beste hilsen Rolf

----- Opprinnelig melding -----
Fra: Tone Stedal Haugland <Tone.Stedal.Haugland@hfk.no>
Til: "rolf@skrivekunst.no" <rolf@skrivekunst.no>
Kopi: Ronny Skaar <Ronny.Skaar@hfk.no>, Anna Elisa Tryti      
<Anna.Elisa.Tryti@hfk.no>
Dato: Tue, 14 Apr 2015 15:03:37 +0000
Emne: SV: Spørsmål om styrevedtak (opprinnelig til Ronny Skaar)

> Hei Rolf,
> Vi har funne ut at det er ryddigst at dette kjem opp som ein kort sak
> i representantskapet. Som sagt blir det då anten i Fylkesutvalet sitt
> møte 19.mai eller evt  18.juni. (såg visst litt feil da eg skreiv 23.
> mail i førre epost). Saka må til rådmannen to veker før møtedato. De
> kan sende det de tenkjer bør vere med til meg - så skal eg ta det vidare.
>
> Helsing
>
> Helsing
> Tone Stedal Haugland
>
> Seniorrådgjevar
> HORDALAND FYLKESKOMMUNE
> Kultur- og idrettsavdelinga
> Seksjon for kunst- og kulturformidling Tlf 55 23 91 92
> Tone.stedal.haugland@hfk.no hordaland.no
>
>
>
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>
>
>
> -----Opprinnelig melding-----
> Fra: Tone Stedal Haugland
> Sendt: 10. april 2015 12:15
> Til: 'rolf@skrivekunst.no'
> Kopi: Ronny Skaar
> Emne: SV: Spørsmål om styrevedtak (opprinnelig til Ronny Skaar)
>
> Hei igjen,
> Eg skal prøve å få Ronny i tale på måndag når leiarane er tilbake frå
> studietur - og sannsynlegvis gje deg ei rask tilbakemelding då. Om det
> må opp i representantskapet må det vel evt bli i fylkesutvalet sitt
> møte 23.mai.
>
> God helg
>
> Helsing
>
> Helsing
> Tone Stedal Haugland
>
> Seniorrådgjevar
> HORDALAND FYLKESKOMMUNE
> Kultur- og idrettsavdelinga
> Seksjon for kunst- og kulturformidling Tlf 55 23 91 92
> Tone.stedal.haugland@hfk.no hordaland.no
>
>
>
>
>
> -----Opprinnelig melding-----
> Fra: rolf@skrivekunst.no [mailto:rolf@skrivekunst.no]
> Sendt: 9. april 2015 10:03
> Til: Tone Stedal Haugland
> Emne: Spørsmål om styrevedtak (opprinnelig til Ronny Skaar)
>
> Hei, og takk for praten i går!
>
> Her er saken jeg jeg tok opp med Ronny Skaar, og som vi trenger
> veiledning om.
>
> Styret vedtok på møte 17. mars at daglig leder-stillingen hos oss
> fremdeles skal være på åremål, men med varighet på 6 år stedet for 4
> år. Utvidelsen fra 4 til 6 år innebærer en vedtekstendring.
> Styreleder mente vedtektsendringen muligens kan regnes som "språklig",
> og dermed ikke av en slik karakter at den må opp i representantskapet.
> Det vi ønsker svar på, er altså om vedtaket er gyldig kun som
> styrevedtak, eller om det må opp i representantskapet. Og i så fall
> hvordan den videre saksgangen da blir.
>
> Vi hadde satt pris på å få klarhet i dette så snart som mulig.
>
> Vedlegg: Referat fra styremøtet.
>
> Beste hilsen Rolf
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